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Inleidende toelichting 
(facultatief) 

Op 10 augustus 2024 kopt de Leeuwarder Courant: “Blijven overheden 
in Friesland doof voor de oproep van de voorzitters van de Fryske 
sporten, dan zal het Fryske vuur doven”1. De sport in onze provincie 
leunt op talrijke vrijwilligers die zich dagelijks keihard inzetten zodat we 
kunnen sporten en zodat er mooie sportevenementen in onze provincie 
worden georganiseerd. Er zijn echter grote zorgen. Zo sprak SKS-
voorzitter René Nagelhout bij de opening van het skûtsjekampioenschap 
dat het organiseren van de tweeweekse zeilstrijd haast niet meer te 
behappen is voor vrijwilligers. Eén van de belangrijke redenen: de 
organisatie van (sport)evenementen is door vergunningverlening en 
verantwoordelijkheidsverdeling zo moeilijk dat de lol van het organiseren 
verdwijnt. Als we kijken naar de wielersport zien we de gevolgen nu al: 
door een gebrek aan politiemotoren, strengere regelgeving en angst 
voor aansprakelijkheid bij incidenten verdwijnen wielerkoersen uit onze 
provincie. Zo schreef de Leeuwarder Courant in 2023 dat er alleen al in 
de afgelopen tien jaar zeventien klassiekers, criteriums en omlopen uit 
onze provincie zijn verdwenen. Soms komt er een koers terug, of voor in 
de plaats, maar meestal is het einde verhaal2. Wielerverenigingen in 
onze provincie zien dit ook terug in de aanwas van jonge wielrenners, 
deze lijkt namelijk terug te lopen. 
 
Als PvdA onderkennen we de oproep van de verenigingsbestuurders en 
delen wij de zorgen dat de Fryske sporten, de breedtesport en het 
organiseren van sportevenementen steeds lastiger wordt, waardoor het 
zijn van vrijwilliger steeds onaantrekkelijker wordt. Een teruglopend 
aantal sportevenementen zet daarnaast ook de toegankelijkheid van de 
sport onder druk. Mensen komen minder makkelijk in aanraking met de 
sport en zullen daardoor mogelijk ook minder snel zelf die sport gaan 
beoefenen. Wat de PvdA betreft dient de provincie dan ook, samen met 
de gemeenten en het Rijk, alles op alles te zetten om deze negatieve 
spiraal te doorbreken. Verlichting van de regeldruk is immers ook een 
belangrijke ambitie uit onze onlangs aangenomen Beleidsbrief Sport 
2025-2028. Zodoende komen wij met de volgende vragen:  

Vraag / vragen 
 
 

1. Onderkent u de urgentie om bij sportevenementen de 
vergunningprocedures te versimpelen en de regeldruk spoedig 
te verlichten, zoals blijkt uit het artikel van 10 augustus 2024? 
Zo ja, bent u bereid om hier met de vrijwilligers uit de sport over 
in gesprek te gaan en hun aanbevelingen mee te nemen? 

2. Op pagina 29 van het Bestuursakkoord staat de ambitie om 
regeldruk te verminderen en om de vergunningprocedures voor 
meerjarige evenementen te vereenvoudigen. Welke stappen 
heeft GS reeds genomen om invulling te geven aan deze 
ambities?  

3. Welke knelpunten ziet GS bij het verlichten van de regeldruk bij 
de organisatie van sportevenementen? Hoe denkt men deze 
knelpunten weg te gaan nemen? 

 
1 Blijven overheden in Friesland doof voor de oproep van de voorzitters van de Fryske sporten, dan 
zal het Fryske vuur doven | LC Commentaar - Leeuwarder Courant 
2 Van volle wielerzomer naar karige criteriumkalender: hoe de koers uit Friesland verdween (en weer 
terug kan komen) - Leeuwarder Courant (lc.nl) 

https://lc.nl/opinie/Vuur-29167257.html
https://lc.nl/opinie/Vuur-29167257.html
https://lc.nl/sport/Hoe-de-koers-uit-Friesland-verdween-28547204.html
https://lc.nl/sport/Hoe-de-koers-uit-Friesland-verdween-28547204.html


4. Kan GS schetsen binnen welke termijn de organisatoren van 
sportevenementen een verlichting van de regeldruk en 
simpelere vergunningprocedures kunnen verwachten? 
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